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ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΤΑΚΤΙΚΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ -ΕΠΙΛΟΓΗΣ ΕΙΣΔΟΧΗΣ & ΠΑΡΑΚΟΛΟΥΘΗΣΗΣ 
ΘΕΜΑΤΩΝ ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗΣ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑΣ ΕΣΤΙΩΝ Ε.Μ.Π. 

 
Σύμφωνα με την Απόφαση της 8ης /2022 Συνεδρίασης του Πρυτανικού Συμβουλίου στις13/05/2022 συνήλθε σήμερα 14/11/2023 
η επιτροπή επιλογής –εισδοχής και παρακολούθησης θεμάτων καθημερινής λειτουργίας εστιών Φ.Ε/Ε.Μ.Π συγκροτούμενη από 
τους καθηγητές: Ν.Μαμάση, Μ.Μενεγάκη και Β.Τσιχριντζή. 
Χρέη γραμματέως της συνεδρίασης εκτέλεσε η προϊσταμένη των Φοιτητικών εστιών κ. Ε.Βουρλιωτάκη. 
Η επιτροπή συνεδρίασε για τα παρακάτω και αποφάσισε: 
 
Α. ΕΝΣΤΑΣΕΙΣ 
 
 1. ΓΚΙΟΥΛΜΠΑΛΟΓΛΟΥ ΑΝΔΡΕΑΣ  : Γίνεται δεκτή 
 2. ΓΡΑΜΜΕΝΟΥ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ            : Δεν γίνεται δεκτή 
 3. ΚΑΤΣΑΡΑΣ ΗΡΑΚΛΗΣ                     : Δεν γίνεται δεκτή 

   
    
 
Β. ΑΙΤΗΣΕΙΣ ΠΑΡΑΤΑΣΗΣ ΔΙΑΜΟΝΗΣ 

 
  1.  ΓΚΙΑΤΗΣ ΚΩΣΤΑΚΗΣ                   :     Γίνεται δεκτή έως Μάρτιο 2024 
  2.  ΘΩΜΑ ΕΥΦΡΟΣΥΝΗ ΕΙΡΗΝΗ      :     Γίνεται δεκτή έως Μάρτιο 2024  

 
Γ. ΕΚΠΡΟΘΕΣΜΕΣ ΑΙΤΗΣΕΙΣ 
 

 1. ΜΑΡΙΝΟΠΟΥΛΟΥ ΒΑΣΙΛΙΚΗ                     Γίνεται δεκτή 
 2. ΜΑΤΖΑΒΡΑΣ  ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ                      Δεν γίνεται δεκτή 
 3. AMAL CAROL                                                Γίνεται δεκτή 
 4. MUSICANDA CLEMENCE ABOS APOS     Γίνεται δεκτή 
 5. ΠΥΡΡΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ                                     Γίνεται δεκτή 
 6. CEKINZEM MELVUT ZIYA                         Δεν γίνεται δεκτή 
 7. SULAIMAN BAWAR                                     Δεν γίνεται δεκτή 
 8. MIRSAIAPON INGEL                                    Δεν γίνεται δεκτή 
 9. ΣΑΛΗΜΟΓΛΟΥ ΦΑΤΗΧ                              Δεν γίνεται δεκτή 
10. ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ ΑΓΓΕΛΟΣ                         Γίνεται δεκτή 
               

 
Ε. Συζητήθηκε η υφιστάμενη κατάσταση της ΦΕΖ. Η επιτροπή παρακολουθεί την εξέλιξη σχετικά με την επικείμενη 
μεταστέγαση των φοιτητών σε άλλο χώρο για την έναρξη των εργασιών ανακαίνισης και περιμένει τη σχετική ενημέρωση από 
το ΙΝΕΔΙΒΙΜ. 
 
Επειδή δεν υπάρχει άλλο θέμα για συζήτηση επικυρώνεται το πρακτικό και λύεται η Συνεδρίαση. 
 

 
 

Η ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

 
 

 

 
 

Ν.ΜΑΜΑΣΗΣ Μ.ΜΕΝΕΓΑΚΗ Β.ΤΣΙΧΡΙΝΤΖΗΣ 

 


